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PROTOKÓŁ nr 47/2006 
z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

w dniu 27 czerwca 2006 r. 
 
 
 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 9.00 i trwało, do godz. 10.00 W posiedzeniu wzięło udział 
5 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), oraz Wicestarosta Józef Ruciński i Sekretarz 
Powiatu Jerzy Herwart. Posiedzenie otworzył i obrady prowadził Przewodniczący Komisji 
Bronisław Sakowski. Porządek obrad 46 posiedzenia komisji został przyjęty  
bez zmian (zał. nr 2). Protokół z 45 i 46 posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie. 
Głównym punktem posiedzenia było zajęcie stanowiska przez radnych w sprawie projektów 
uchwał na XXXVII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
 
Ad. 4. 
Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami i wykonania 
uchwał Rady Powiatu (druk nr 1/XXXVII). 
 
Radny Jan Podleśny powiedział, że Zarząd zapoznał się z pismem Burmistrza Miasta  
i Gminy Gryfino dot. lądowiska dla helikopterów przy gimnazjum w Gryfinie. Radny zapytał 
czy Zarząd tylko zapoznał się z tym pismem czy również zostały podjęte jakieś decyzje w tej 
sprawie. 
 
Przewodniczący Bronisław Sakowski  odpowiedział, że Zarząd na razie tylko zapoznał  
się z tym pismem. 
 
Radny Jan Podleśny powiedział, że Zarząd zapoznał się z pismem Skarbnika Powiatu 
Gryfińskiego informującym o zaciągnięciu przez Dyrektora ZSP nr 1 w Chojnie zobowiązań 
wymagalnych i postanowił powrócić do jego rozpatrzenia na jednym z kolejnych posiedzeń  
w obecności Skarbnika Powiatu. Radny zapytał czy dyrektor popełnił jakieś wykroczenie. 
 
Radna Danuta Bus odpowiedziała, że nie. Dodała, że szkoła zarobiła pewną sumę pieniędzy 
i wydała ją nie odprowadzając dochodu na konto powiatu.  
 
Radna Wanda Kmieciak powiedziała, że  Zarząd po zapoznaniu się z pismem pana 
Tadeusza Łyczakowskiego na temat nieprawidłowości powstałych w latach 2001-2006  
w Powiatowym Zarządzie Dróg w Gryfinie przyjął informację, że sprawujący nadzór na PZD 
Etatowy Członek Zarządu postanowił przekazać je do Wydziału Organizacji i Spraw 
Obywatelskich w celu zarejestrowania go jako oficjalnej skargi na kierownika jednostki 
organizacyjnej powiatu. Radna poprosiła o rozwinięcie tematu. 
 
Radna Danuta Bus odpowiedziała, że pan Łyczakowski, który był usługodawcą w stosunku 
do PZD napisał dwa pisma do Zarządu Powiatu. Jedno z nich dot. tego, że jeżeli nie dostanie 
pieniędzy za faktury, które mu się należą w kwocie około 40 000 złotych to sprawę skieruje  
do wyegzekwowania prawnego razem z odsetkami. Natomiast, jeżeli do końca kwietnia  
b.r. otrzyma pieniądze to wówczas z powyższego zamiaru zrezygnuje. Pan Łyczakowski  
28 kwietnia otrzymał zaległe płatności. Równolegle wystosował kolejne pismo do Zarządu 
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Powiatu, w którym zarzucił dyrektorowi PZD działalność finansową niezgodną  
z prawem. Był w tej sprawie również dwa razy z wizytą u pani Starosty, która powiedziała 
mu, że jeżeli ma taką wiedzę, że zostało naruszone prawo finansów publicznych  
w PZD to powinien sprawę skierować do prokuratury. Teraz należy czekać jak ta sprawa  
się zakończy. 
 
Radny Jan Podleśny powiedział, że Zarząd przyjął do wiadomości informację Skarbnika 
Powiatu Gryfińskiego na temat bilansów łącznych jednostek budżetowych Powiatu 
Gryfińskiego oraz służb, inspekcji i straży sporządzone na dzień 31.12.2005 r. J. Podleśny 
złożył wniosek, aby powyższą informację przedstawić radnym na kolejnym posiedzeniu 
komisji.  
 
Radna Wanda Kmieciak zapytała jak duże jest zadłużenia w stosunku do PEC z tytułu 
dostawy energii cieplnej dla Zespołu Szkół Specjalnych w Gryfinie oraz ZSP Nr 2  
w Gryfinie. 
 
Radna Danuta Bus odpowiedziała, że są to miesięczne lub dwumiesięczne zobowiązania. 
Radna dodała, że prawdopodobnie zostały one już do dnia dzisiejszego uregulowane. 
 
Radny Jan Podleśny powiedział, że wszyscy jako Komisja Spraw Społecznych powinni  
zapoznać się z protokołem z kontroli przeprowadzonej w NDD „Agatos” w Gardnie.  
 
Radna Danuta Bus dodała, że jeżeli jest to możliwe to prosi, aby wraz z protokołem 
pokontrolnym zostały przedstawione również odpowiedzi na w/w protokół prowadzących  
NDD, „Agatos”, aby wiedza na powyższy temat była kompleksowa.  
 
Radny Jan Podleśny zapytał, jakie decyzje podjął Zarząd na temat dalszego procedowania  
w sprawie nielegalnej wycinki drzew w Chojnie. 
 
Etatowy Członek Zarządu odpowiedział, że właśnie w dniu dzisiejszym odbędzie  
się posiedzenie Zarządu Powiatu poświęcone m.in. temu jak „problem drzew” rozwiązać. 
Zarząd odwołał się w tej sprawie do różnych możliwych instytucji. Do negatywnych  
decyzji w sprawie drzew zostały napisane odwołania jednak to nie wstrzymuje egzekucji 
nałożonych kar.  
 
 Radny Jan Podleśny zapytał czy rozmowa z panem Burmistrzem Konarskim i jego dobra 
wola może spowodować, że odstąpi on od należnych mu odsetek. 
 
Etatowy Członek Zarządu odpowiedział, że nie chciałby w tym momencie oceniać dobrej 
czy złej woli. Zarząd skierował pisemną prośbę do pana Konarskiego o rozłożenie na raty  
i ewentualnie prolongowanie spłaty pierwszej raty na 2007 rok.  
 
Radna Wanda Kmieciak powiedziała, że Zarząd przyjął jednogłośnie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej lokali 
mieszkalnych stanowiących własność Powiatu Gryfińskiego. Lokale mieszkalne wraz  
z udziałem w nieruchomości wspólnej oznaczonej nr działki 77/5, położonej w obrębie 5, 
miasta Gryfino (ul. Łużycka 82). Radna zapytała czy powyższe mieszkania zostaną sprzedane 
tym osobom, które je obecnie zamieszkują.  
 
Radna Danuta Bus odpowiedziała, że tak. 
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Radna Wanda Kmieciak zapytała, jaką kwotę można uzyskać za sprzedaż w/w mieszkań. 
 
Radna Danuta Bus odpowiedziała, że zgodną z przepisami, ponieważ jednak mieszkania  
są bardzo wyeksploatowane to kwota za nie będzie niska. 
 
Radny Jan Podleśny powiedział, że  Zarząd po zapoznaniu się z wnioskiem postanowił  
nie wyrażać zgody na sprzedaż części nieruchomości do chwili podjęcia decyzji w sprawie 
trwałego sposobu zagospodarowania terenu obejmującego działkę 75 z uwagi na brak planu 
miejscowego zagospodarowania przestrzennego. Zarząd powróci do rozpatrzenia wniosku  
w chwili podjęcia przez Radę Miejską w Gryfinie uchwały w tej sprawie w związku  
z przystąpieniem do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Gryfino. Radny zapytał gdzie znajduje  
się działka nr 75. 
 
Sekretarz Powiatu Jerzy Herwart odpowiedział, że działka nr 75 znajduje się  przy  
ZSP nr 2 w Gryfinie. Jeden z mieszkańców Gryfina, który niedaleko tej działki ma swój dom 
wystąpił z wnioskiem o sprzedaż około 60 m2 tej działki przebiegającej obok jego działki. 
 
 

1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie szczegółowych zasad  
i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty przypadających 
Powiatowi Gryfińskiemu lub jego jednostkom organizacyjnym należności 
pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy- ordynacja podatkowa, oraz 
udzielania innych ulg w spłacaniu tych należności, a także organów do tego 
uprawnionych (druk nr 2/XXXVII).  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
 

2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia Regulaminu 
przyznawania i przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla 
studentów w roku akademickim 2006/2007, mających stałe zameldowanie na terenie 
powiatu gryfińskiego (druk nr 3/XXXVII).  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
3. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania i przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla 
uczniów szkół ponadgimnazjalnych umożliwiających uzyskanie świadectwa 
maturalnego w roku szkolnym 2006/2007 prowadzonych przez powiat gryfiński 
(druk nr 4/XXXVII).  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały.. 

 
4. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia zmian  

w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zakład 
Psychiatryczny Pielęgnacyjno-Opiekuńczy w Nowym Czarnowie (druk  
nr 5/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
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5. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zakład Pielęgnacyjno-
Opiekuńczy i Opiekuńczo-Leczniczy w Gryfinie (druk nr 6/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały.. 

 
 

6. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia zmian  
w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpital 
Powiatowy w Gryfinie (druk nr 7/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały.. 

 
7. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia z budżetu Powiatu na 

trzeci kwartał roku 2006 dotacji przedmiotowej dla Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Likwidacji w Gryfinie (druk nr 8/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
 

8. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały  
nr XXX/390/2005 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 14 grudnia 2005 r. w sprawie 
udzielenia z budżetu Powiatu Gryfińskiego na rok 2005 dotacji celowej dla 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej - Szpital Powiatowy  
w Gryfinie (druk nr 9/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
 

9. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zaopiniowania projektu umowy  
o przejęcie długu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpital 
Powiatowy w Gryfinie przez NZOZ „INTERMED” Sp. z o.o. w Nowogardzie (druk 
nr 10/XXXVII). 

 
 
Radna Danuta Bus powiedziała, że §1 i § 2 projektu umowy o przejęciu długu mówi o tym, 
że „Przejmujący przejmuje dług w całości tj. kwotę główną wraz z odsetkami”, więc ta kwota 
która zostanie w tym miejscu wpisana musi zostać przejęta w całości. W tej chwili należy 
czekać na inwentaryzację tego długu przez szpital.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 

 

10. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  
w drodze bezprzetargowej lokali mieszkalnych, stanowiących własność Powiatu 
Gryfińskiego (druk nr 11/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

11. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  
w drodze przetargu lokalu użytkowego stanowiącego własność Powiatu Gryfińskiego 
(druk nr 12/XXXVII). 
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Etatowy Członek Zarządu Adam Nycz powiedział, że pan Kasjan nie przystąpił  
do przetargu, w którym miał prawo pierwokupu powyższego lokalu użytkowego w związku,  
z czym zostaje ogłoszony przetarg nieograniczony na sprzedaż tego lokalu. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 

12. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
udziału 106/1000 części w nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego 
(druk nr 13/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
 

13. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian planu przychodów  
i wydatków oraz zmian w zestawieniu przychodów i wydatków Powiatowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gryfinie na 2006 r. (druk  
nr 14/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
 

14. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu dla pracowników 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych pomocy społecznej prowadzonych 
przez Powiat Gryfiński (druk nr 15/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 

15. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia Statutu 
Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie (druk nr 16/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
 

16. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia Statutu Domu 
Dziecka „Promyk” w Trzcińsku Zdroju (druk nr 17/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
 

17. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia Statutu Domu 
Dziecka w Binowie (druk nr 18/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
 

18. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia Statutu Domu 
Pomocy Społecznej dla osób przewlekle somatycznie chorych w Trzcińsku Zdroju 
(druk nr 19/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
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19. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia Statutu Domu 
Pomocy Społecznej dla dzieci, młodzieży i dorosłych niepełnosprawnych 
intelektualnie w Nowym Czarnowie (druk nr 20/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
 

20. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia Statutu Domu 
Pomocy Społecznej dla osób przewlekle somatycznie chorych w Dębcach (druk  
nr 21/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały.. 

 
 

21. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia Statutu 
Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie (druk nr 22/XXXVII). 

 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 

 

22. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia Statutu 
Powiatowego Zarządu Dróg w Gryfinie (druk nr 23/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
23. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia Statutu Starostwu 

Powiatowemu w Gryfinie (druk nr 24/XXXVII). 
 
Sekretarz Powiatu Jerzy Herwart powiedział, że zmiana w statucie polega na tym,  
że Referat Audytu i Kontroli został podzielony na dwa samodzielne stanowiska pracy.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 

24. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Gryfińskiego na rok 2006 (druk nr 25/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
 

25. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Gryfińskiego na rok 2006 (druk nr 26/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
 

26. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Gryfińskiego na rok 2006 (druk nr 27/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

27. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Gryfińskiego na rok 2006 (druk nr 28/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
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28. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę Nr XXX/386/2005 
Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 14 grudnia 2005 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Gryfińskiego na 2006 rok (druk nr 29/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały.. 

 
 

29. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia zmiany planu 
przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym  
i Kartograficznym na rok 2006 (druk nr 30/XXXVII). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
30. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego za rok 2005 Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Gryfinie (druk nr 31/XXXVII).  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
 

31. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego za rok 2005 Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej Zakład Psychiatryczny Pielęgnacyjno-Opiekuńczy w Nowym Czarnowie 
(druk nr 32/XXXVII).  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
32. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego za rok 2005 Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy i Opiekuńczo-Leczniczy  
w Gryfinie(druk nr 33/XXXVII). 

 
 

Radna Wanda Kmieciak zapytała czy odbyła się ponowna rozmowa Pani Dyrektor Doroty 
Rydzewskiej - Sirant z Zarządem Powiatu.  
 
Przewodniczący Bronisław Sakowski odpowiedział, że rozmowa Zarządu z Panią Dyrektor 
miała miejsce w dniu dzisiejszym. 
 
Etatowy Członek Zarządu Adam Nycz powiedział że jego zdaniem w jak najszybszym 
czasie powinno dojść do prywatyzacji dwóch Zakładów Opieki Zdrowotnej, natomiast droga 
do tej prywatyzacji wcale nie jest łatwa.  
 
Radna Wanda Kmieciak zapytała czy jeżeli Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy  
i Opiekuńczo-Leczniczy w Gryfinie zostanie włączony do struktur Szpitala Powiatowego  
to czy w konsekwencji  Zakładowi Pielęgnacyjno-Opiekuńczemu w Gryfinie nie będzie groził 
komornik.  
 
Etatowy Członek Zarządu Adam Nycz powiedział, że nie chciałby przekazywać szpitala 
kolejnej Radzie w takiej formule w jakiej jest obecnie i dodał, że jest pewien że szpital  
nie utrzyma się w takiej formie w jakiej jest jeżeli generuje tak wysokie długi.  
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Radna Danuta Bus dodała, że długi szpitala zwiększają się co miesiąc o około 100 000 
złotych. 
Radny Jan Podleśny zapytał co zmienia wprowadzenie ZOL-u do struktur szpitala.  
Czy wtedy szpital zostanie szybciej przejęty przez firmę „INTERMED”. 
 
Etatowy Członek Zarządu Adam Nycz powiedział, że to jest oczekiwanie prezesa firmy 
„INTERMED”.  
 
Radny Jan Podleśny powiedział, że Wojewodę nie interesuje to skąd Rada pozyska środki 
na spłatę kredytu. Jeżeli Rada sprzedaje w przetargu i zyskuje środki, które zostają wpłacone 
przed terminem do Wojewody to Rada wywiązuje się z restrukturyzacji. 
 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
 

33. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie w sprawie zatwierdzenia 
rocznego sprawozdania finansowego za rok 2005 Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpital Powiatowy w Gryfinie (druk nr 34/XXXVII). 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
 
Ad. 5. Sprawy różne, informacje, wolne wnioski. 
 
Radny Jan Podleśny złożył wniosek, aby Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  
i Turystyki wystąpił z pismem do Ministerstwa Edukacji Narodowej o zwiększenie 
subwencji, wg algorytmu z uwzględnieniem realizacji zadania, jakie realizują placówki 
wychowania pozaszkolnego na terenie Powiatu Gryfińskiego. 
 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 
 
 
 

Przewodniczący Komisji 

Bronisław Sakowski 

Protokół sporządziła: 
Agnieszka Małyszko 


